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2018.03.03. 


I. és X. cserkészkerületi őrsvezetőképzési hétvége miatt, nem jelentem meg.


2018.04.28  


Az új VK szabályzatot megszavaztam, mindent hátránya ellenére. Mert fontosnak tartottam, hogy 
legyen végre egy szabályzatunk, amit közben lehet javítani.

Tagdíj rendszer átalakítás mellett szavaztam, mert úgy gondoltam, hogy cserkészeink ezt ki tudják 
fizet és úgy láttom, hogy a központnak több bevétel kell. Ezt a megoldást, még jobbnak 
gondoltam, mint, hogy a központba érkezzenek be a tagdíjak és aztán legyenek szétosztva a 
kerületek között, úgy hogy a hátrányos helyzetű kerületek kerültek volna előtérbe. Mert így 
biztosítva van a kerület számára a biztos anyagi bázis a fejlődéshez.

Megszavaztam a Cserkészet 2027. című stratégia tervét, mert hiszem, hogy eza Magyar 
Cserkészszövetség jövője.


	 


2018.09.28


Támogattam az Országos Elnökség ingatlan fejlesztését tervét, ami aztán meglett kötve 
Magyarország kormánya.

Vk szabályzat módosításit tárgyaltuk.


2018.12.09 


Betegség miatt nem jelentem meg.
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